

World Under-17 Hockey Challenge , Tournament



Russia

2

	Russia	1	2	3	T
	Canada White	1	0	1	2
		2	2	0	4



Canada White

4

FINAL ➔

Game ID: 11
Round: Preliminary
Group: A
Date: Nov 04, 2014
Time: 07:00 EST
Location: RBC Centre, Sarnia, Ont.
Status: Final

Game Notes:
ANG SCORES WINNER, CANADA WHITE FINISHES PRELIMINARY ROUND WITH WIN
MORGAN BELL
SARNIA, Ont. – Jonathan Ang (Markham, Ont./Peterborough, OHL) scored the game-winning goal early in the second period, and Canada White made it two wins in a row with a 4-2 victory over Russia on Tuesday night at the 2014 World Under-17 Hockey Challenge.
With the win, Canada White finishes second in Group A and will take on Sweden in Thursday’s late quarter-final at the RBC Centre in Sarnia (7 p.m. ET). The Russians, meanwhile, finished the preliminary round in third place and will meet Canada Red on Thursday at The Shores Recreation Centre (7 p.m. ET).
The Russians jumped out to a very early lead; Vitalii Abramov scored on the power play just 25 seconds after the puck dropped, and 20 seconds after Ang was called for tripping off the opening face-off. Luke Green (Bedford, N.S./Saint John, QMJHL) answered for Canada Red midway through the opening period, banging in a Travis Barron (Caledon, Ont./Ottawa, OHL) rebound, and Nicolas Hague (Kitchener, Ont./Kitchener, GOJHL) hammered in his second goal in as many games just 33 seconds later.
After outshooting Russia 12-6 in the first period, the Canadians continued their offensive push in the second; Ang went five-hole on Vladislav Sukhachyov on the power play at 4:18, chasing the Russian netminder.
Quenneville added an insurance goal before the end of the middle frame, sneaking a wrist shot past Maxim Kalyayev with less than five minutes to go for a three-goal advantage.
The third period was all about Canadian goaltender Samuel Harvey (Alma, Que./Rouyn-Noranda, QMJHL), who made 13 of his 25 saves in the final 20 minutes, although Abramov roofed a backhand on a Russian power play with 4:31 left to wrap up the scoring.
Overall, Russia had a 27-24 advantage in shots on goal.
Both teams were successful on the power play: Canada Red scored once in five opportunities, while both Russian goals came with the man advantage, on four chances.
ANG MARQUE LE BUT GAGNANT ET CANADA BLANCS TERMINE LA RONDE PRÉLIMINAIRE AVEC UNE VICTOIRE
MORGAN BELL
SARNIA, Ont. – Jonathan Ang (Markham, Ont./Peterborough, OHL) a marqué le but gagnant tôt en deuxième période et Canada Blancs a gagné un deuxième match de suite, un gain de 4-2 sur la Russie, mardi soir au Défi mondial de hockey des moins de 17 ans 2014.
Grâce à cette victoire, les Blancs terminent deuxièmes du groupe A. Ils affronteront la Suède en quart de finale jeudi soir au RBC Centre à Sarnia (19 h HE). Quant aux Russes, ils terminent la ronde préliminaire au troisième rang et affronteront Canada Rouges jeudi soir au Shores Recreation Centre (19 h HE).
Après avoir dominé la Russie 12-6 au chapitre des tirs au but au premier tiers, les Canadiens ont poursuivi leur poussée offensive au deuxième; Ang a déjoué Vladislav Sukhachyov d’un tir entre les jambières pendant un avantage numérique à 4 min 18 s, chassant le gardien de but russe de son poste devant le filet.
Luke Green (Bedford, N.-E./Saint John, LHJMQ) a répliqué pour Canada Rouges au milieu de la première période en s’emparant d’un rebond sur un tir de Travis Barron (Caledon, Ont./Ottawa, OHL), puis Nicolas Hague (Kitchener, Ont./Kitchener, GOJHL) a réussi son deuxième but en deux matchs seulement 33 secondes plus tard.
Après avoir dominé la Russie 12-6 au chapitre des tirs au but au premier tiers, les Canadiens ont poursuivi leur poussée offensive au deuxième; Ang a déjoué Vladislav Sukhachyov d’un tir entre les jambières pendant un avantage numérique à 4 min 18 s, chassant le gardien de but russe de son poste devant le filet.
Quenneville a ajouté un but d’assurance avant la fin de la période médiane en décochant un tir du poignet pour déjouer Maxim Kalyayev avec moins de cinq minutes à jouer, creusant l’écart à trois buts. Le gardien de but canadien Samuel Harvey (Alma, Qc/Rouyn-Noranda, LHJMQ) s’est illustré en troisième période. Il a réalisé 13 de ses 25 arrêts au cours des 20 dernières minutes de jeu, quoiqu’Abramov a marqué le dernier but du match d’un tir du revers dans la partie supérieure pendant une supériorité numérique russe à 4 min 31 s de la fin de la partie.
Au total, la Russie a obtenu 27 tirs au but contre 24 pour les Rouges.
Les deux équipes ont connu du succès en avantage numérique; Canada Rouges a marqué une fois en cinq occasions tandis que les deux buts des Russes sont survenus lors de deux de leurs quatre avantages numériques.

Shots on Goal

Team	1	2	3	Total
Russia	6	7	14	27
Canada White	12	9	3	24

Power Plays

Team	PP	PIM
Russia	2-4	12
Canada White	1-5	10

1st Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
0:25	Russia	Vitali Abramov Goal (power play) <i>Assists: Nikita Makeyev</i>	RUS 1 - WHT 0
9:52	Canada White	Luke Green Goal (even strength) <i>Assists: Travis Barron , Jordan Kyrou</i>	RUS 1 - WHT 1
10:25	Canada White	Nicolas Hague Goal (even strength) <i>Assists: Keaton Middleton , Michael Pezzetta</i>	RUS 1 - WHT 2
Time	Team	Penalty Detail	
0:05	Canada White	Jonathan Ang: Tripping - Minor (2:00)	
4:44	Russia	Nikita Makeyev : Holding - Minor (2:00)	
13:25	Russia	Alexander Yakovenko : Tripping - Minor (2:00)	
14:45	Russia	Dmitri Alexeyev : Delay of Game - Minor (2:00)	
17:41	Canada White	David Quenneville: Charging - Minor (2:00)	
20:00	Canada White	Michael Pezzetta: Interference - Minor (2:00)	

2nd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
4:18	Canada White	Jonathan Ang Goal (power play) <i>Assists: Jordan Kyrou</i>	RUS 1 - WHT 3
15:27	Canada White	David Quenneville Goal (even strength)	RUS 1 - WHT 4
Time	Team	Penalty Detail	
3:32	Russia	Mikhail Shabanov : Holding - Minor (2:00)	

3rd Period Summary

Time	Team	Scoring Detail	Score
15:29	Russia	Vitali Abramov Goal (power play) <i>Assists: Alexander Yakovenko , Artyom Minulin</i>	RUS 2 - WHT 4
Time	Team	Penalty Detail	
9:11	Russia	Mikhail Sergachyov : Interference - Minor (2:00)	
12:06	Russia	Mikhail Mesheryakov : Unsportsmanlike Conduct - Minor (2:00)	
12:06	Canada White	Michael O’Leary: Cross-Checking - Minor (2:00)	
14:46	Canada White	Jordan Maher: Hooking - Minor (2:00)	

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
3	Artyom Minulin	0	1	0
4	Alexander Yakovenko	0	1	2
5	Mikhail Sergachyov	0	0	2
7	Pavel Ryzhenkov	0	0	0
8	Dmitri Alexeyev	0	0	2
9	Yegor Zaitsev	0	0	0
10	Nikita Makeyev	0	1	2
11	Vitali Abramov	2	0	0
12	Nikita O. Popugayev	0	0	0
13	Vyacheslav Shevchenko	0	0	0
14	Mikhail Shabanov	0	0	2
15	Georgi Ivanov	0	0	0
17	German Rubtsov	0	0	0
19	Kirill Petkov	0	0	0
21	Alexander Podkorytov	0	0	0
22	Vladimir Kuznetsov	0	0	0
24	Nikita A. Popugayev	0	0	0
25	Mikhail Mesheryakov	0	0	2
26	Maxim Bain	0	0	0
27	Dmitri Sokolov	0	0	0
Totals:		2	3	12

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
29	Maxim Kalyayev	33:29	10	9	0
30	Vladislav Sukhachyov	24:18	14	11	LOSS
Totals:		60:00	24	20	0

Coaches		
#	Name	Signature

Skaters				
#	Name	G	A	PIM
2	Josh Anderson	0	0	0
3	Luke Green	1	0	0
4	Keaton Middleton	0	1	0
6	Nicolas Hague	1	0	0
7	David Quenneville	1	0	2
8	Michael O'Leary	0	0	2
10	Tyson Jost	0	0	0
11	Jordan Kyrrou	0	2	0
12	Jordan Maher	0	0	2
14	Michael Pezzetta	0	1	2
15	Mitchell Balmas	0	0	0
16	Tanner Kaspick	0	0	0
17	Anthony Salinitri	0	0	0
18	Taylor Raddysh	0	0	0
19	Travis Barron	0	1	0
20	Alexander Katerinakis	0	0	0
21	Jonathan Ang	1	0	2
22	Brett Howden	0	0	0
Totals:		4	5	10

Goalies					
#	Name	Min	Sh	Sv	Dec
1	Samuel Harvey	60:00	27	25	WIN
31	Ryan Kubic	0:00	0	0	0
Totals:		60:00	27	25	0

Coaches		
#	Name	Signature